

TABLE OF CONTENTS

目 录

Analysis of Influence of Clear Air Turbulence on Aircraft

(晴空湍流对飞机的影响分析)

Y. D. FAN.....1

Research on Deformation Characteristics and Construction Technology of Weathered Granite Formation Tunnel

(风化花岗岩地层隧道变形与施工技术研究)

B. G. CAI, Y. LI, X. A. YANG.....11

Study on Travel Behavior of Parade Car and Car-Hailing Service

(居民传统出租车和网约车出行方式选择行为分析)

Y. Q. WANG, H. C. TANG.....20

3D Detection of Pavement Pothole Based on Line Structured Light

(线结构光扫描的路面坑槽三维检测)

X. F. SONG.....27

Optimal Design of Pedestrian Evacuation Schemes at Exit of Railway Station

(火车站出站口行人疏散方案优化设计分析)

X. C. BAI, X. L. LI, Z. F. GENG.....38

Study on Travel Behavior of Electric Bicycle in Jiaxing

(嘉兴市居民电动自行车出行行为研究)

S. H. CHEN, Y. Q. WANG, B. B. SHI.....45

Research on Redundancy Problems and Improvement Methods of Urban Road Traffic

Management Facilities

(城市道路交通管理设施冗余问题及改善方法)

X. H. LI, W. Y. LI, S. Q. ZHENG, D. A. ZHOU.....55

Study on Dynamic Characteristics of Train-Steel Spring Floating-Slab Track Interactions

(车辆 - 钢弹簧浮置板轨道相互作用动力特性研究)

S. L. WANG, J. Z. LIU, W. L. HU, B. HE.....63